
NAIF Klubbledersamling 4.-5. november 2023 
 
 
Dag 1 
 
Seksjonsleder Morten Ro-Kolle ønsker velkommen, og presenterer seksjonen. 
Vi går igjennom noen mål for samlingen før vi oppsummerer året i disksport. 
Seksjonen takker alle arrangører av NC og NM, og trekker fram noen 
høydepunkter i året som har gått.  
 
 
Strategiplan 
Seksjonen presenterer sin strategiplan som tar utgangspunkt i Norges 
Idrettsforbund sin strategiplan med noen endringer. En fullstendig oversikt 
finnes i vedlagt presentasjon fra samlingen. 
 
Prioriterte mål: 

1. Organisasjonsutvikling  
• Thomas presenterer NAIF og går igjennom oppgaver og roller til 

både forbundet og seksjonen. Oversikten ligger i vedlagt 
presentasjon.   

2. Klubbutvikling 
3. Anleggsutvikling  
4. Toppidrett 

 
Tilleggsmål:  

5. Attraktivt og variert treningstilbud 
6. Like muligheter 

 
Regionsråd 
 
Som en del av organisasjonsutviklingsmålet i strategiplanen ønsker seksjonen å 
etablere regionsråd. Vi ønsker at det skal være kortere vei mellom klubbene og 
seksjonen, i tillegg til å bidra til å videreutvikle og understøtte strategiplanen.  
 
Etterfulgt av presentasjonen om regionsråd satte klubbene seg sammen i hver 
sin region for å ha en workshop rundt regionsråd. Etter workshoppen 
oppsummerer hver region sine tanker:  
 



Kort oppsummert var det et klart flertall av klubbene på samlingen som var 
positive til regionsråd. Det ble tatt opp at det kan være en fin arena for 
nettverk, erfaringsdeling og kompetansedeling. Klubbene ønsket et tydeligere 
bilde på hva jobben til et regionsråd vil være, og seksjonen vil lage en kladd 
som regionsrådene kan videreutvikle sammen med seksjonen.  
Under workshopen var det flere av regionene som allerede dannet seg et bilde 
på hvordan de ville løse oppgaven, og diskuterte allerede å innkalle til felles 
teamsmøte med klubber i regionen. Flere av de større regionene besluttet 
også å dele seg opp, eller slå seg sammen.  
 
Seksjonen vil i etterkant av samlingen bistå i forbindelse med opprettelse og 
oppstart av de ulike regionsrådene. Vi har allerede oversikt over flere av de 
regionene som ønsker å starte opp. Dersom det er andre som ønsker å starte 
opp regionsråd i andre regioner kan dere ta kontakt med seksjonen som 
hjelper dere i gang. 
 
I tillegg til regionsråd ble det drøftet å holde av en eller to helger i året hvor 
klubbene kan avholde klubbmesterskap. Ved å samkjøre klubbmesterskap vil 
flere kunne delta, og slippe å måtte velge bort andre turneringer.  
 
Seksjonen i samarbeide med regionsråd og arrangørkomite kommer tilbake 
med forslag til kalender for 2024 hvor også klubbmesterskap planlegges inn i 
kalenderen.  
 
Toppidrett 
Seksjonen presenterer sine målsetninger for fremtidige NC, samtidig som vi 
snakker om og evaluerer årets NC. 
Seksjonens ønske for Norgescupen er at det skal være turneringer for de beste 
spillerne, på de beste banene. 
Samlingen kommer med innspill til hvordan vi kan løfte fremtidige 
Norgescuper: 

- Ha klare kriterier på hva slags baner som vil kunne arrangere NC 
- Ønske om høyere premieutbetaling 
- Dele opp NC for å få plass til større felt, og tilpasse layout til de 

forskjellige spillerklassene. Dette vil kreve at arrangøren kan stille med 
to baner 

- Vinne plass på landslag 
- Tildele NC og NM så tidlig som mulig for å få tid til forberedelser 

 
Seksjonen tar med seg innspillene i videre arbeid med å legge en plan for NC. 



 
Ultimate hadde en egen workshop der de diskuterte kampreglement, samt 
valgte trener for landslaget. 
 
Seksjonsmøte 
Under seksjonsmøtet på samlingen skulle kontigent og lisens for 2024 settes. 
Seksjonens innstilling var å videreføre prisen på kontigent og lisens fra 2023.  
 
Det ble vedtatt at kontigent og lisens opprettholdes på samme nivå i 2024.  
 
Dag 2 
På klubbledersamlingens andre dag var det fokus på konstruktive samtaler og å 
knytte bånd. Dagen startet med en paneldebatt holdt av NRD, hvor rommet 
diskuterte klubbdrift, regelbrudd og tiltak, og diskriminering og tilrettelegging. 
Det ble også avholdt en puttekonkurranse for deltagerne, før samlingen samlet 
seg til helgens andre workshop. 
 
Tema for workshopen var å drøfte mål og ønsker for de neste 1-5 årene i 
disksport. Nedenfor følger et lite sammendrag av hva gruppene delte: 
 
Ultimate 

- Jobbe med reglement 
- Løfte ultimate, og bli en større del av diskusjoner og tema på 

klubbledersamlingen 
- Støtte opp studentlagene 
- Informasjonsarena for trenere, kompetanseportal 
- Bedre kommunikasjon 

 
Disk golf 

- Øke andelen kvinner i sporten 
- Ha utøvere som kjemper om EM-, VM- og Major-titler 
- Disk golf i skolen 
- Opprette regionsråd med klare oppgaver 
- Flere trenere 
- Regional klubbsamling 
- Juniorsamling 
- Høyere medlemstall 
- Baneklassifisering 
- Ressursbank for å starte klubb 
- Større turneringstilbud for amatører 



- Lik premiering i NC 
- Støtte nyetablerte klubber 
- Lag NM/Klubb NM 

 
 
 
 
 
 
Bemanning 
 
Under samlingen ble det satt en ny komité i Ultimate. Den nye komitéen er 
som følger:  

- Kamille Canete 
- Aaron Celeste 
- Bettina Jahr 
- Haakon Laasted 
- James Håkonsen 
- Lars Olav Hammer 

 
Arrangørkomitèen blir som følger:  

- Oddbjørn Molvik 
- Kjetil Dørheim 
- Christian Qvam 
- Terje Rensvold 
- Brede Sandkjernan 

 
 
Seksjonsleder Morten oppsummerer helgen og ønsker vel hjem. Seksjonen og 
NAIF takker for en inspirerende og konstruktiv samling.  


